



Guangzhou Wondfo Biotech Co., Ltd.

Add: No. 8 Lizhishan Road, Science City, Luogang District, 510663, Guangzhou, P.R. China
Tel: 86-20-32296082 / 32296083 Fax: 86-20-32296062 / 32296063
E-mail: sales@wondfo.com.cn customerservice@wondfo.com.cn
Website: www.wondfo.com.cn

Certificate of Preferred Professional Partnership

Guangzhou Wondfo Biotech Co, Ltd, certifies that since April 2021, Innovations Développements Créations, located at 6 rue Toulouse Lautrec 75017 Paris France, is referenced as our preferred partner for the distribution of Wondfo 2019-nCoV Antigenic Test on the French market.

As such, Innovations Développements Créations is authorized to market and promote the products and services offered by Wondfo Biotech Co, Ltd.

The collaboration with Innovations Développements Créations started because of its seriousness, the professionalism of its teams, the quality of its services, specifically their technology, including the development of their platform facilitating the registration process of end users of the tests (pharmacists): EasyDéclaration.

Innovations Développements Créations is a major player in the French market for the import and distribution of a wide range of medical devices, respecting the obligations, notably, of traceability.

Guangzhou Wondfo Biotech Co, Ltd

July,30 2021





Guangzhou Wondfo Biotech Co., Ltd.

Add: No. 8 Lizhishan Road, Science City, Luogang District, 510663, Guangzhou, P.R. China
Tel: 86-20-32296082 / 32296083 Fax: 86-20-32296062 / 32296063
E-mail: sales@wondfo.com.cn customerservice@wondfo.com.cn
Website: www.wondfo.com.cn

Attestation de partenariat professionnel préférentiel

La société Guangzhou Wondfo Biotech Co., Ltd, certifie que depuis avril 2021, la société Innovations Développements Créations domiciliée au 6 rue Toulouse Lautrec 75017 Paris France, est référencée en tant que notre partenaire préférentiel pour la distribution de Test Antigénique Wondfo 2019-nCoV sur le marché Français.

À ce titre, Innovations Développements Créations, est habilité à commercialiser les produits et services proposés par Wondfo Biotech Co., Ltd, ainsi qu'à en assurer la promotion.

La collaboration avec Innovations Développements Créations a débuté pour son sérieux, le professionnalisme de ses équipes, la qualité de ses prestations, spécifiquement leur technologie, dont le développement de leur plateforme facilitant les démarches d'enregistrement des utilisateurs finaux des tests (pharmaciens) : EasyDéclaration.

La société Innovations Développements Créations est un acteur majeur sur le marché français d'importations et distributions d'une large gamme de dispositifs médicaux, respectant les obligations, notamment, de traçabilité.

Guangzhou Wondfo Biotech Co., Ltd
July,30 2021

